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Abstract (en)
1. A vacuum cleaner nozzle which, relative to the working direction, is provided at least at its front side with a rigid working bar (5) bounding the
suction passage (9) of the nozzle (1) of which the bearing edge adjacent to the area to be cleaned is formed as a point (10), characterised in that
the working bar (5) is arranged so that it can tilt and has a flat part adjoining and angled to the point (10) and pointing outwardly relative to the
suction passage (9), the angle (alpha) between the tangent (14) to the centre line (13) of the point (10) and the centre line (15) of the flat part of the
working bar (5 or 6) being an obtuse angle in the range from 110 degrees to 160 degrees.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Staubsaugermundstück, das in Bezug auf die Arbeitsrichtung mindestens an seiner Vorderseite eine den Saugkanal
(9) begrenzende, verschwenkbare Arbeitsleiste (5) aufweist. Die Wirkung der Arbeitsleiste wird trotz deren Auslenkung dadurch aufrechterhalten
und verbessert, daß die der zu reinigenden Fläche benachbarte Auflagekante (8) der Arbeitsleiste (5 bzw. 6) gegenüber dem Saugkanal (9) als
nach außen weisende, vorstehende Spitze (10) ausgebildet ist, wobei die Spitze (10) mit der senkrechten Ebene der Arbeitsleiste (5 bzw. 6) einen
stumpfen Winkel (α) bildet.
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